

PANO²⁴

PANORAMA²⁴

命名取源自英文的 Panorama
有「環景、全景」之意



坐擁城市的高空景觀
遠眺繁華與文化交融錯落的光影
從白天到夜晚
美景·美食·音樂
微醺不間斷

掀起你的五感震撼饗宴
以天際視角重新定義台中酒吧娛樂新時尚

RESERVATION INFORMATION

訂位需知

- THE MINIMUM CONSUMPTION IN THE SEATING AREA IS NT\$500 / PERSON.
- NO OUTSIDE FOOD IS ALLOWED.
- NO PETS ALLOWED.
- A CLEANING FEE OF NT\$500 WILL BE CHARGED FOR BRINGING CAKES.
- THERE IS AN ADDITIONAL SERVICE FEE FOR BRINGING WINE, NT\$1,000 / BOTTLE FOR RED AND WHITE WINE, NT\$1,500 / BOTTLE FOR SPIRITS.
- SMOKING IS PROHIBITED INDOORS INCLUDING E-CIGARETTES.
- EXCESSIVE DRINKING IS HARMFUL TO HEALTH. IF YOU NEED A VOMIT BAG, PLEASE ASK OUR STAFF. IN THE EVENT OF ACCIDENTAL VOMITING, A CLEANING FEE WILL BE CHARGED: NT\$5,000 FOR EACH INSTANCE OF VOMIT ON THE FLOOR OR TABLE, AND NT\$10,000 IF VOMIT IS ON THE SOFA.
- THE SWIMMING POOL IS NOT AVAILABLE FOR PANO 24 CUSTOMERS.
- IF YOU ENTER THE POOL OR CAUSE CONTAMINATION, A CLEANING FEE OF NT\$20,000 WILL BE CHARGED.

- 桌位區低消 NT\$500 / 人。
- 禁止攜帶外食。
- 禁止攜帶寵物。
- 攜帶蛋糕酌收清潔費 NT\$500 。
- 禁止攜帶酒水需加收服務費：紅白酒 NT\$1,000 / 支，烈酒 NT\$1,500 / 支。
- 室內禁止吸菸，包含電子菸。
- 飲酒過量有害身體健康，如需嘔吐袋可向同仁索取，若不慎吐到地板，若不慎嘔吐到地面或桌面，每處將收取清潔費 NT\$5,000；若嘔吐至沙發上，將收取清潔費 NT\$10,000。游泳池無開放酒吧顧客使用，如有擅自下水或造成泳池污染，將收取清潔費 NT\$20,000。



P A N O 24

紳士踢踏舞
GENTLEMAN TAP

魅影拉丁舞
PHANTOM LATIN

迷情波斯舞
PASSIONATE PERSIAN

熱浪森巴舞
FIERY SAMBA

舞力全開

04/01 - 04/30

NT\$400 +10% (杯)

兩支舞組合 - 雙人舞優惠價 NT\$600 +10%

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費：葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT\$1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



HAPPY HOUR

BUY 1 GET 1 FREE

17:00 - 20:30

P A N O ₂₄

DRAFT BEER / 生啤酒

HEINEKEN

NT\$250 (Glass / 杯)

GUINNESS / 健力士

GUINNESS

NT\$250 (Glass / 杯)

HOUSE COCKTAIL / 心情特調

DAILY SPECIAL COCKTAIL

NT\$350 (Glass / 杯)

HOUSE RED WINE / 精選紅酒

TWIN OAKS CABERNET SAUVIGNON, USA

NT\$400 (Glass / 杯)

HOUSE WHITE WINE / 精選白酒

TWIN OAKS CHARDONNAY, USA

NT\$400 (Glass / 杯)

HOUSE SPARKING WINE / 精選氣泡酒

FILIPETTI MOSCATO DOLCE SPUMANTE, ITALY

NT\$400 (Glass / 杯)

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT\$1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



14:00 - 17:00

AFTERNOON TEA

英式雙人下午茶

RÊVERIE FLORALE / 拾花絮語

NT\$1,380+10% / SET (2 PERSON)

SAVOURY / 鹹點

BERRY HEART TART / 莓心塔點

SMOKED SALMON WITH AROMATIC BAGUETTE / 煙舞鮭香軟法

MINI NUT AND SALAMI ROLL / 迷你堅果沙拉米串卷

SWEET / 甜點

BLUEBERRY & LAVENDER TART / 薰衣草藍莓塔

LITCHI & ROSE CHOUX / 玫瑰荔枝泡芙

CHERRY BLOSSOMS CHEESE CAKE / 紛飛櫻花乳酪小點

GREEN APPLE MATCHA CAKE / 香檸柚橙磅蛋糕

POMELO POUNDCAKE / 泰莓 & 白桃慕斯玫瑰花

TAY BERRY & PEACH MOUSSE / 青蘋抹茶蛋糕卷

DRINK / 飲品 (CHOOSE TWO / 選二)

JUICE / 果汁

TEA / 茶飲

COFFEE / 咖啡 (NO INCLUDE ESPRESSO ROMANO / 西西里咖啡除外)

更換其他飲品折 NT\$100 / 杯。

SUBSTITUTE WITH ANOTHER DRINK FOR DISCOUNT NT\$100.

本季下午茶小點內含海鮮，若對某些食材過敏或有特殊飲食習慣，請事先告知服務人員。
恕不與信用卡、餐券及餐廳其他優惠合併使用，亦不適用萬豪會員折扣優惠。

The afternoon tea tapas include seafood, please inform one of our associates of any dietary concerns or allergies.
This promotion cannot be used with credit card discount or other discount and Marriott Bonvoy discount is not applicable.

HOUSE DESSERT / 精選甜品

TIRAMISU (ALCOHOLIC) / 提拉米蘇(含酒) NT\$ 220

FRUIT JELLY / 水果愛玉 NT\$ 180

CARAMEL CHEESE CAKE / 焦糖起司蛋糕 NT\$ 120

HAZELNUT CHOC. PROFITEROLE TOWER / 榛果巧克力泡芙塔 NT\$ 160

LE MÉRIDIEN CAKE ROLL / 艾美生乳捲 NT\$ 100

RASPBERRY CAKE / 覆盆子歌劇 NT\$ 130

PASSION MANGO MOUNTAIN / 百香芒果小山 NT\$ 150

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費：葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT\$1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

DRINKS

飲料

SOFT DRINKS / 軟性飲料

PEPSI / 百事可樂
7-UP / 七喜
SODA WATER / 蘇打水
GINGER ALE / 薑汁汽水
TONIC WATER / 通寧水
RED BULL / 紅牛 - NT\$ 180

NT\$ 160 / GLASS

NT\$ 50 / ONLY
FOR PAIRING
WITH SPIRITS
僅供搭配烈酒

NT\$ 80

MINERAL WATER / 瓶裝水

NT\$ 250 / BOTTLE

S. PELLEGRINO 1000ML / 聖佩黎洛天然氣泡礦泉水 1000 ML
ACQUA PANNA 1000ML / 普娜天然礦泉水 1000 ML

SEASONAL JUICE / 季節果汁

ORANGE JUICE / 柳橙汁
APPLE JUICE / 蘋果汁
GRAPEFRUIT JUICE / 葡萄柚汁
LEMONADE / 檸檬汁
WATERMELON JUICE / 西瓜汁
CRANBERRY JUICE / 蔓越莓汁
PINEAPPLE JUICE / 鳳梨汁

NT\$ 200 / GLASS

NT\$ 80 / ONLY
FOR PAIRING
WITH SPIRITS
僅供搭配烈酒

COFFEE / 咖啡

CUP

AMERICANO COFFEE / 美式咖啡
LATTE / 拿鐵
CAPPUCCINO / 卡布奇諾
FLAVORED LATTE / 風味拿鐵
CARAMEL 焦糖 / VANILLA 香草 / HAZELNUTS 榛果
ESPRESSO ROMANO / 西西里咖啡

ICE / HOT NT\$ 200
ICE / HOT NT\$ 220
HOT NT\$ 220
ICE / HOT NT\$ 250
ICE NT\$ 300

TEA / 茶

NT\$ 200 / POT

ENGLISH BREAKFAST TEA / 英倫早餐茶
APPLE, CINNAMON & RAISIN TEA / 異國香蘋茶
WILD BERRIES TEA / 綜合野莓茶
EARL GREY TEA / 皇家伯爵茶
JASMINE GREEN TEA / 茉莉香綠茶

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT\$1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



WINE & BEERS

精選酒款、啤酒

HOUSE WINE / 精選葡萄酒

GLASS / BOTTLE

TWIN OAKS CABERNET SAUVIGNON, U.S.A NT\$ 400 / NT\$ 2,000
美國雙橡園卡本內蘇維濃紅酒

TWIN OAKS CHARDONNAY, U.S.A NT\$ 400 / NT\$ 2,000
美國雙橡園卡夏多內白酒

THE BIG TOP WHITE ZINFANDEL ROSÉ, U.S.A NT\$ 420 / NT\$ 2,000
美國大娛樂家金芬黛粉紅酒

DRAFT BEER / 生啤酒

NT\$ 250 / GLASS

DRAFT HEINEKEN / 海尼根生啤酒

BEER / 啤酒

BOTTLE

TAIWAN GOLD BEER / 台灣金牌啤酒 NT\$ 180

CORONA / 可樂娜啤酒 NT\$ 200

BUDWEISER / 百威啤酒 NT\$ 200

GUINNESS / 健力士 NT\$ 250

FRUIT DIPA / 好多水果DIPA NT\$ 250

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



CLASSIC COCKTAILS

經典調酒

EASY / 輕鬆款

NT\$ 300 / GLASS

CAPE CODDER / 海角樂園
Vodka, Cranberry Juice

SCREWDRIVER / 螺絲起子
Vodka, Orange Juice

GIN TONIC / 琴通尼
Gin, Tonic

CUBE LIBRE / 自由古巴
Rum, Cola

TEQUILA SUNRISE / 日出龍舌蘭
Tequila, Orange Juice

WHISKY SODA / 威士忌蘇打
Whisky, Soda

HORSE'S NECK / 馬頸
Brandy, GingleAle

BAILEYS MILK / 貝里斯牛奶
Baileys, Milk

APEROL SPRITZ / 日出義大利
Aperol, Sparking Wine

BLACK RUSSIAN / 黑色俄羅斯
Vodka, Kahlua

歡迎洽詢各式經典調酒
OPEN FOR INQUIRIES OF CLASSIC COCKTAILS

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



CLASSIC COCKTAILS

經典調酒

MEDIUM / 微醺

NT\$ 350 / GLASS

COSMOPOLITAN / 柯夢波丹

Vodka, Cointreau, Cranberry Juice

SEX ON THE BEACH / 性感沙灘

Vodka, Peach Liqueur, Orange Juice, Cranberry Juice

BLUE HAWAII / 藍色夏威夷

Vodka, Rum, Pineapple Juice, Blue Curacao

PINA COLADA / 椰林可樂達

Rum, Malibu, Milk, Pineapple Juice

PINK LADY / 粉紅佳人

Gin, Grenadine, Lemon Juice

DAIQUIRI / 黛綺麗

Rum, Homemade Syrup, Lemon Juice

MOJITO / 莫希托

Rum, Mint, Lemon Juice, Soda

ORIGINAL 原味 / GRAPES 葡萄 / CUCUMBER 黃瓜

MARGARITA / 瑪格麗特

Tequila, Cointreau, Lemon Juice

ORIGINAL 原味 / STRAWBERRY 草莓 / LITCHI 荔枝

SOUR / 沙瓦

Whisky, Lemon Juice, Homemade Syrup

WHISKY 威士忌 / CALPIS 可爾必思 / ALMOND 杏仁

NEW YORK SOUR / 紐約沙瓦 – NT\$400

Whisky, Lemon Juice, Red Wine

歡迎洽詢各式經典調酒

OPEN FOR INQUIRIES OF CLASSIC COCKTAILS

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



CLASSIC COCKTAILS

經典調酒

HEAVY / 濃厚

NT\$ 400 / GLASS

OLD FASHIONED / 老式情懷

Bourbon Whiskey, Sugar Cube, Angostura bitters

GOD FATHER / 教父

Whisky, Disaronno

SIDE CAR / 側車

Brandy, Cointreau, Lemon Juice

MAI TAI / 邁泰

Rum, Dark Rum, Disaronno, Lemon Juice

NEGRONI / 尼格羅尼

Gin, Sweet Vermouth, Campari

MANHATTAN / 曼哈頓

Whisky, Sweet Vermouth, Bitters

MARTINI / 馬丁尼

Gin, Dry Vermouth

ORIGINAL 經典 / DIRTY 混濁 / SHAKE 搖盪

VESPER / 薇絲朋馬丁尼

Gin, Vodka, Lillet

LONG ISLAND ICED TEA / 長島冰茶

Vodka, Gin, Rum, Tequila, Cointreau, Cola

AROUND THE WORLD / 環遊世界 – NT\$450 / GLASS

Vodka, Gin, Rum, Tequila, Whisky, Cointreau, Orange Juice, Red Wine

歡迎洽詢各式經典調酒

OPEN FOR INQUIRIES OF CLASSIC COCKTAILS

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



高富帥
PERFECT LOVER

浪漫驚喜
ROMANTIC SURPRISE

HOUSE COCKTAILS

原創調酒

NT\$ 400 / GLASS

VENUS / 維納斯女神

Red Wine, Apple, Strawberry, Calpis, Soda

Sour 酸度 ★☆☆☆☆ Sweet 甜度 ★★★★★ Strong 酒感 ★☆☆☆☆

PERFECT LOVER / 高富帥

Gin, Plum, Aperol, Honey, Grapefruit

Sour 酸度 ★★★★★ Sweet 甜度 ★★☆☆☆ Strong 酒感 ★★★★★

ROMANTIC SURPRISE / 浪漫驚喜

Baileys, Almond, Hazelnut, Milk

Sour 酸度 ☆☆☆☆☆ Sweet 甜度 ★★★★★ Strong 酒感 ★★☆☆☆

TRAP / 致命誘惑

Rum, Banana, Red Wine, Vanilla

Sour 酸度 ★★☆☆☆ Sweet 甜度 ★★★★★ Strong 酒感 ★★★★★

STEAL HEART / 偷心賊

Rum, Passion Fruit, Apple, Midori

Sour 酸度 ★★★★★ Sweet 甜度 ★★★★★ Strong 酒感 ★★☆☆☆

TONIGHT / 今晚

Tequila, Passion Fruit, Peach, GingleAle

Sour 酸度 ★★★★★ Sweet 甜度 ★★★★★ Strong 酒感 ★★★★★

ECSTATIC / 飄飄欲仙

Oolong Gin, Chambord, Shaoxing, Pineapple

Sour 酸度 ★★☆☆☆ Sweet 甜度 ★★☆☆☆ Strong 酒感 ★★★★★

SUNSET PARIS / 日落巴黎

Whisky, Honey, Grenadine syrup, Melonade

Sour 酸度 ★★★★★ Sweet 甜度 ★★★★★ Strong 酒感 ★★★★★

NO IDEA / 隨便來杯

EASY 輕鬆 – NT\$300 / GLASS

MEDIUM 微醺 – NT\$350 / GLASS

HEAVY 濃厚 – NT\$400 / GLASS

DRUNK 爛醉 – NT\$450 / GLASS

歡迎洽詢各式經典調酒

OPEN FOR INQUIRIES OF CLASSIC COCKTAILS

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT\$1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



置身雲頂
ON THE CLOUD

MOCKTAIL 無酒精調酒

NT\$ 350 / GLASS

ICEBREAKER / 破冰船

Orange Juice, Lemon Juice, Peach Syrup

Sour 酸度 ★★★★★☆ Sweet 甜度 ★☆☆☆☆ Ice Level 冰度 ★★★★★★

AMBIGUOUS / 曖昧

Cranberry Juice, Vanilla, GingleAle

Sour 酸度 ★★★★★★ Sweet 甜度 ★★☆☆☆ Ice Level 冰度 ★★★★★☆

FORBIDDEN FRUIT / 紅顏禁果

Apple Juice, Lemon Juice, Passion fruit, Soda

Sour 酸度 ★★★★★☆ Sweet 甜度 ★★★★★☆ Ice Level 冰度 ★★★★★☆

FASCINATED / 神魂顛倒

Rose, Soda, Calpis

Sour 酸度 ★★☆☆☆ Sweet 甜度 ★★★★★☆ Ice Level 冰度 ★★★★★☆

ON THE CLOUD / 置身雲頂

Orange Juice, Lemon Juice, Grenadine syrup

Sour 酸度 ★☆☆☆☆ Sweet 甜度 ★★★★★★ Ice Level 冰度 ★★☆☆☆

歡迎洽詢各式經典調酒

OPEN FOR INQUIRIES OF CLASSIC COCKTAILS

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



SHOT 一口酒

CLASSIC SHOT / 經典一口酒

NT\$ 250 / GLASS

B52 / 轟炸機
Kahlua, Baileys, Grand Marnier

JAGER BOMB / 野格炸彈
Jagermeister, Red Bull

JAPANESE GUARDS / 日本親衛隊
Vodka, Lemon Juice, Cointreau

GREEN BOMB / 綠色炸彈
Absinth, Ice Water

LIME BOMB / 萊姆炸彈
Vodka, Lime, Syrup

HOUSE SHOT / 限定一口酒

NT\$ 300 / GLASS

VETERAN / 老兵
Oolong Gin, Passion Fruit, Pineapple Juice

FRUIT COMMANDO / 水狗突擊隊
Fruit Wine, Lemon Juice, Syrup

MARINE CORPS / 海軍陸戰隊
Whisky, Red Wine Wine, Apple Juice

ROOKIE / 菜鳥
Vodka, Calpis, Pandan

SEAL TEAM / 海豹突擊隊
Rum, Cointreau, Blue Curaçao

SHOT SET / 一口酒組合

BANG BANG BANG / 炸彈大禮包
Three Kind of Bomb x 2

NT\$ 1,300 / SET

ROOKIE CAMP / 菜鳥訓練營
Rookie x 6

NT\$ 1,500 / SET

SUICIDE SQUAD / 自殺突擊隊
Marine Corps x 2, Seal Team x 2, Fruit Commando x 2

NT\$ 1,600 / SET

NUCLEAR DELIGHT / 核彈級享受
Three Kind of Bomb x 3

NT\$ 2,000 / SET

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



SPIRITS

烈酒

BLENDING WHISKIES / 調和威士忌

GLASS / BOTTLE

CHIVAS REGAL 12 Y / 起瓦士 12 年	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
ROYAL SALUTE 21 Y / 皇家禮炮 21 年	NT\$ 680 / NT\$ 8,200
ROYAL SALUTE 23 Y / 皇家禮炮 23 年	NT\$ 920 / NT\$ 13,800
JOHNNY WALKER BLACK LABEL / 約翰走路黑牌	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
JOHNNIE WALKER GOLD LABEL / 約翰走路金牌	NT\$ 350 / NT\$ 3,800
JOHNNIE WALKER BLUE LABEL / 約翰走路藍牌	NT\$ 880 / NT\$ 12,800

HIGHLAND / 高地區

GLENMORANGIE 10 Y ORIGINAL / 格蘭傑 10 年經典	NT\$ 300 / NT\$ 3,000
GLENMORANGIE LASANTA / 格蘭傑雪莉桶	NT\$ 350 / NT\$ 3,800
GLENMORANGIE NECTAR D'OR / 格蘭傑蘇玳風味	NT\$ 450 / NT\$ 4,800

ISLAY & ISLAND WHISKY / 艾雷島 & 島嶼 威士忌

LAPHROAIG 10 Y / 拉弗格 10 年	NT\$ 350 / NT\$ 3,800
TALISKER 10 Y / 泰斯卡 10 年	NT\$ 400 / NT\$ 4,200
ARBEG 10 Y / 雅柏 10 年	NT\$ 420 / NT\$ 4,800
LAGAVULIN 16 Y / 拉加維林 16 年	NT\$ 620 / NT\$ 7,800

* 可加購軟性飲料或果汁搭配以上酒款。
The above alcoholic beverages can be paired with soft drinks or juices for an additional charge.

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT\$1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



SPIRITS

烈酒

SPEYSIDE / 斯貝賽區	GLASS / BOTTLE
ABERLOUR 12 Y / 亞伯樂 12 年	NT\$ 400 / NT\$ 4,200
SINGLETON 12 Y SHERRY CASK / 蘇格登 12 年雪莉桶	NT\$ 400 / NT\$ 4,200
GLENLIVET 12 Y / 格蘭利威 12 年	NT\$ 320 / NT\$ 3,200
GLENLIVET 12 Y RUM & BOURBON CASK / 格蘭利威 12 年首席三桶	NT\$ 320 / NT\$ 3,200
GLENLIVET 13 Y SHERRY CASK / 格蘭利威 13 年雪莉桶	NT\$ 480 / NT\$ 6,200
GLENLIVET 15 Y SHERRY CASK / 格蘭利威 15 年雪莉桶	NT\$ 8,800
THE GLENFIDDICH 15Y / 格蘭菲迪 15 年	NT\$ 420 / NT\$ 4,500
DALMORE 12 Y / 大摩 12 年	NT\$ 460 / NT\$5,200
DALMORE 15 Y / 大摩 15 年	NT\$ 8,800
THE BALVENIE PORT WOOD 12 Y / 百富 12 年	NT\$ 450 / NT\$ 5,200
THE BALVENIE PORT WOOD 14 Y / 百富 14 年	NT\$ 6,800
MACALLAN 12 Y OLD DOUBLE CASK / 麥卡倫 12 年雙桶	NT\$ 6,800
MACALLAN 12 Y SHERRY OAK / 麥卡倫 12 年雪莉桶	NT\$ 620 / NT\$ 8,200
MORTLACH 12 Y / 慕赫 12 年	NT\$ 460 / NT\$ 5,200
MORTLACH 16 Y / 慕赫 16 年	NT\$ 8,800

* 可加購軟性飲料或果汁搭配以上酒款。
The above alcoholic beverages can be paired with soft drinks or juices for an additional charge.

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

SPIRITS

烈酒

TAIWAN WHISKY / 台灣威士忌

GLASS / BOTTLE

KAVALAN CONCERTMASTER SINGLE MALT / 噶瑪蘭山川首席 NT\$ 450 / NT\$ 6,800

BOURBON WHISKY / 波本威士忌

JIM BEAM / 金賓波本威士忌 NT\$ 280 / NT\$ 2,800

JACK DANIEL'S / 傑克丹尼爾 NT\$ 280 / NT\$ 2,800

MAKER'S MARK / 美格波本威士忌 NT\$ 320 / NT\$ 3,000

KNOB CREEK / 留名溪 NT\$ 400 / NT\$ 3,800

IRISH / 愛爾蘭威士忌

JAMESON / 尊美醇威士忌 NT\$ 280 / NT\$ 2,800

COGNAC / 干邑白蘭地

REMY MARTIN VSOP / 人頭馬 VSOP NT\$ 380 / NT\$ 4,800

HENNESY VSOP / 軒尼詩 VSOP NT\$ 420 / NT\$ 5,800

HENNESY XO / 軒尼詩 XO NT\$ 1,280 / NT\$ 16,800

MARTELL BLUE SWIFT / 馬爹利藍淬燕 NT\$ 420 / NT\$ 4,800

MARTELL NOBLIG / 馬爹利名仕干邑 NT\$ 480 / NT\$ 6,200

MARTELL XO / 馬爹利 XO NT\$ 1,380 / NT\$ 17,800

* 可加購軟性飲料或果汁搭配以上酒款。
The above alcoholic beverages can be paired with soft drinks or juices for an additional charge.

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。
Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.
If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



SPIRITS

烈酒

VODKA / 伏特加

GLASS / BOTTLE

SMIRNOFF / 思美洛	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
CIROC / 詩洛柯	NT\$ 320 / NT\$ 3,800
BELVEDERE / 雪樹	NT\$ 320 / NT\$ 3,800
GREY GOOSE / 灰雁	NT\$ 320 / NT\$ 3,800
KETEL ONE / 坎特一號	NT\$ 380 / NT\$ 4,200

GIN / 琴酒

GORDON'S / 高登琴酒	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
TANQUERAY / 英國坦奎麗琴酒	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
TANQUERAY NO.10 / 英國坦奎麗 NO.10 琴酒	NT\$ 380 / NT\$ 3,800
HAYMAN'S SLOE / 海曼黑刺李琴酒	NT\$ 320 / NT\$ 3,000
ROKU / 六角琴酒	NT\$ 360 / NT\$ 3,200
THE BOTANIST / 植物學家琴酒	NT\$ 380 / NT\$ 3,800
HENDRICK'S / 亨利爵士琴酒	NT\$ 380 / NT\$ 3,800
HENDRICK'S NEPTUNIA / 亨利爵士海神琴酒	NT\$ 420 / NT\$ 4,800
HENDRICK'S GRAND CABARET / 亨利爵士 舞魅琴酒	NT\$ 420 / NT\$ 4,800

* 可加購軟性飲料或果汁搭配以上酒款。
The above alcoholic beverages can be paired with soft drinks or juices for an additional charge.

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT\$1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



SPIRITS

烈酒

RUM / 蘭姆酒

GLASS / BOTTLE

BACARDI LIGHT / 百家得蘭姆酒	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
CAPTAIN MORGAN / 摩根船長蘭姆酒	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
SAILOR JERRY / 英國傑瑞水手蘭姆酒 700ml	NT\$ 300 / NT\$ 3,000
MYER'S / 麥斯蘭姆酒	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
ZACAPA 23 / 薩凱帕頂級	NT\$ 400 / NT\$ 4,800

TEQUILA / 龍舌蘭

JOSE CUERVO / 金快活龍舌蘭	NT\$ 300 / NT\$ 2,800
PATRON SILVER / 培恩銀樽龍舌蘭	NT\$ 5,200
DON JULIO BLANCO / 唐胡立歐龍舌蘭	NT\$ 5,200
DON JULIO ANEJO / 唐胡里歐龍舌蘭酒	NT\$ 6,800
DON JULIO 1942 / 唐胡立歐 1942	NT\$ 18,800

* 可加購軟性飲料或果汁搭配以上酒款。
The above alcoholic beverages can be paired with soft drinks or juices for an additional charge.

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。
Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.
If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



14:00 - 21:00

NIGHTLIFE

輕食

SALADS / 沙拉

MEDITERRANEAN QUINOA SALAD WITH ORANGE VINAIGRETTE / 地中海藜麥沙拉柳橙油醋醬 NT\$ 320

生菜、紅藜麥、柳橙油醋醬
Lettuces, Red Quinoa, Range Vinaigrette

CAESAR SALAD / 凱撒沙拉 NT\$ 320

蘿蔓、培根、麵包丁、凱薩醬
Romaine, Bacon, Croutons, Caesar Dressing

TACO / 烤餅

SPICY MEXICAN ROASTED CHICKEN / 墨西哥辣雞肉烤餅 NT\$ 380

雞肉、墨西哥辣椒、洋蔥、蜂蜜、莫札瑞拉起司
Chicken, Jalapeño, Onion, Honey, Mozzarella cheese

HONEY BLUE CHEESE / 蜂蜜藍紋起司烤餅 NT\$ 380

藍紋起司、莫札瑞拉起司、帕達諾起司、杏仁片、蜂蜜
Blue cheese, Mozzarella cheese, Padano cheese, Almond slices, Honey

MARGHERITA / 瑪格麗特烤餅 NT\$ 380

莫札瑞拉起司、帕達諾起司、番茄、羅勒
Mozzarella cheese, Padano cheese, Tomato, Basil

SOUPS / 湯品

BAK KUT TEH / 肉骨茶 NT\$ 280

排骨、蒜頭、胡椒
Pork Ribs, Garlic, Black pepper

PEELED CHILI CHICKEN SOUP / 剝皮辣椒雞 NT\$ 280

雞肉、剝皮辣椒、蒜頭
Chicken, peeled peppers, garlic

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.

If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



14:00 - 21:00

NIGHTLIFE

輕食

PITA / 口袋餅

MASALA CHICKEN CURRY / 馬莎拉咖哩雞 NT\$ 480
雞肉、馬莎拉香料、堅果
Chicken, Masala, nuts

CHILI CON CARNE / 墨西哥辣肉醬 NT\$ 480
牛肉、墨西哥辣椒、紅醬
Beef, Mexican peppers, Bolognese Sauce

BIGOS / 獵人燉肉 NT\$ 480
豬肉、德國香腸、德國酸菜
Pork, German sausage, sauerkraut

CHEF SPECIAL / 主廚精選

CRISPY SHRIMP WITH PINEAPPLE / 鳳梨蝦球 NT\$ 380

SAUTÉED CLAMS WITH GARLIC / 蒜香海瓜子 NT\$ 360

KUNG PAO BEEF SHANK WITH SEASONAL VEGETABLES / 宮保牛腱炒時蔬 NT\$ 320

STIR-FRIED MUSHROOM / 爆炒菇菇 NT\$ 280

CABBAGE AND PORK DUMPLINGS (10 EG) / 高麗菜豬肉水餃 (10 顆) NT\$ 360

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費:葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



14:00 - 23:00

SNACKS

酒吧小食

APPETIZER / 冷盤

CHARCUTERIE BOARD & ARTISAN CHEESE PLATTER / 綜合冷肉與起司拼盤 NT\$ 680
三種冷肉、二種起司、綜合堅果、醃製橄欖、法棍
Three kinds of cold meats, two kinds of cheese, mixed nuts, marinated olives, baguette

LEMON SMOKED SALMON & ARTISAN PLATTER / 檸香煙燻鮭魚拼盤 NT\$ 680
煙燻鮭魚、酸豆、紫洋蔥、醃製橄欖、法棍、檸檬油
Smoked salmon, capers, purple onions, pickled olive oil, baguette, lemon oil

DEEP-FRIED FOOD / 炸物

CRISPY TRUFFLE FRIES / 脆炸松露薯條 NT\$ 280

BEER-BATTERED ONION RINGS / 啤酒炸洋蔥圈 NT\$ 220

SPICY CALAMARI / 辣味炸魷魚 NT\$ 320

KOREAN STYLE FRIED CHICKEN / 韓式炸雞 NT\$ 320

THAI SPICY PEPPERCORN CHICKEN / 泰式椒麻雞 NT\$ 320

LEMON GARLIC GRILLED WINGS (6 PIECES) / 檸香蒜味烤翅 6 塊 NT\$ 360

BUFFALO WINGS (6 PIECES) / 水牛城雞翅 6 塊 NT\$ 360

CHILLI WINGS (6 PIECES) / 椒麻雞翅 6 塊 NT\$ 360

WINGS PLATTER (12 PIECES) / 惹味雞翅拼盤 (12 塊) NT\$ 680
(3 FLAVORS) 4 PIECES EACH / 3 款口味各 4 塊

ASSORTED APPETIZER PLATTER / 黃金酥炸拼盤 (4 人份) NT\$ 680
炸雞塊、炸蝦、薯條、洋蔥圈
Fried chicken nuggets, fried shrimp, French fries, onion rings

附三種蘸醬：番茄醬、泰式甜辣醬、松露美乃滋
Sause: Ketchup, Thai sweet chili sauce, truffle mayonnaise

BRAISED FOOD PLATTER / 滷味拼盤 NT\$ 680
豆干、豬耳朵、牛筋、牛肚
Dried Tofu, Pig Ears, Beef Tendon, Beef Tripe

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。自備酒水服務費：葡萄酒類每瓶 NT\$1,000、烈酒 NT\$1,500，以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。
Minimum consumption in seating area: NT\$500 per person. Corkage for wine and alcoholic beverages: NT\$500 per bottle, and for spirits NT1,000 per bottle. All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge.
If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.